
 

Interpelacja nr 12 

z dnia 2 kwietnia 2019 r 

Rady Samorządu Mieszkańców Osiedla Kamionek 

jednostki pomocniczej Rady Dzielnicy Praga-Południe 

 

w sprawie instalacji monitoringu w Alei Wedla 

(interpelacja z inicjatywy Piotra Śledziewskiego) 

 

 

Pan Marcin Kluś 

Przewodniczący Rady Dzielnicy 

Praga-Południe  m.st. Warszawy 

 

 

Szanowny Panie Przewodniczący, 

 

Aleja Wedla przeobraża się korzystnie za sprawą ogrodów polsko – niemieckich, 

niemałym kosztem środków finansowych i pracy społecznej.  

Z obserwacji mieszkańców nieruchomości sąsiadujących z Aleją Wedla wynika jednak, 

że nadal dochodzi tam do aktów wandalizmu a także zakłócania ciszy nocnej. 

W związku z tym kierujemy zapytanie o możliwość zainstalowania tam monitoringu. W 

opinii Rady byłoby to obecnie jak najbardziej zasadne i celowe. 

 

 

Z wyrazami szacunku 

Dorota Jankowska Lamcha 

Przewodnicząca Rady Samorządu  
Mieszkańców Osiedla Kamionek 

 


